

was that the arbitrators had dealt with the question too argumentatively—according to too strict technical rules.

Hon. Mr. McPherson did not find fault with the remarks of hon. gentlemen, who had, on the whole, treated him with every consideration. As respects the hon. gentleman from New Brunswick—the Dominion arbitor—he had acted with a most conscientious desire to give a right decision. He had never seen a man more anxious to do what was right.

MESSAGE FROM HIS EXCELLENCY

A Message was received from His Excellency, thanking the House for their loyal Address.

The House then adjourned.

personne. Il désirait simplement faire remarquer que les arbitres avaient trop discuté de la question en s'appuyant sur des règlements trop rigides.

L'honorable M. MacPherson n'a rien à ajouter aux remarques de l'honorable sénateur qui, en somme, l'a traité avec beaucoup de respect. Pour ce qui est de l'honorable représentant du Nouveau-Brunswick (l'arbitre de la Puissance), il a agi le plus consciencieusement possible afin de rendre un jugement honnête. Jamais il n'a vu un homme plus soucieux de rendre justice.

MESSAGE DE SON EXCELLENCE

Le Sénat reçoit un message de Son Excellence le remerciant pour son Adresse de fidélité.

Le Sénat s'ajourne alors.
